



## 童趣小天地

## A HIDEAWAY OF THEIR OWN

透過專屬加購驚喜，開啟小扇粉的創意及想像旅程，打造專屬小宇宙  
Create magical moments for your stay with our thoughtfully curated tent-themed extra indulgence

每晚加購價 | Daily Add-on Rate

TWD 2,500

此價格需外加 15.5% 服務費及稅  
The rate is subject to 15.5% service charge & tax

以專屬加購體驗「童趣小天地」，為親子假期增添驚喜時刻。  
專為小扇粉打造的房內帳篷空間，搭配精緻實用的小禮，  
讓小扇粉在旅程中，盡情揮灑創意，擁有一段屬於自己的奇幻時光。

Bring your family staycation to life with our extra indulgence designed for little fans that includes a beautifully styled in-room tent, accompanied by thoughtful touches that inspire creativity and comfort.

Whether drawing, dreaming, or simply relaxing, this whimsical corner invites joyful moments throughout your city escape.

加購內容包含 This add-on includes:

- 房內專屬童趣帳篷 An in-room children's tent set-up

送給小扇粉的小禮物 For little fans to take home:

- 文華東方特製保溫水壺 A Mandarin Oriental water bottle
- 彩色鉛筆著色組 A set of colouring kit

此專屬加購體驗需於入住前三日預訂，敬請聯繫訂房中心  
Please reserve this extra indulgence at least three days prior to arrival  
by contacting our Reservations team at  
+886 2 2715 6800 | motpe-reservations@mohg.com